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ZAPISNIK 
 

sa 9. sjednice Odbora za komunalno gospodarstvo, koja se održala dana 
26.06.2019. godine (SRIJEDA) u Gradskoj vijećnici Grada Preloga, Glavna 35, 

Prelog, s početkom u 19,00 sati.   
 
 

SJEDNICI SU PRISUTNI ČLANOVI ODBORA: 
 

1. Hižman Josip, predsjednik 
2. Logožar Milan, član  
3. Novak Josip, član 
4. Kvakan Nikola, član 

 
SJEDNICI NIJE PRISUTAN: Josip Kobal.  
 
SJEDNICI SU JOŠ PRISUTNI: Ljubomir Kolarek (gradonačelnik), Đuro Ujlaki 
(predsjednik Gradskog vijeća), Zdravko Kvakan (zamjenik gradonačelnika), Miljenka 
Radović (pročelnica Upravnog odjela za upravu i društvene djelatnosti) i Željko Poredoš 
(pročelnik Upravnog odjela za gospodarstvo i financije). 
 
 
Predsjednik Odbora Josip Hižman otvara 9. sjednicu Odbora za komunalno 
gospodarstvo te predlaže sljedeći dnevni red: 

 
 

D N E V N I   R E D 
 

 
1. Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Programa graĎenja komunalne 

infrastrukture za 2019. godinu. 
2. Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Programa održavanja komunalne 

infrastrukture za 2019. godinu. 
3. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o porezima Grada Preloga. 
4. Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o komunalnom doprinosu. 
5. Prijedlog Dopune Plana gospodarenja otpadom Grada Preloga za razdoblje 

2017. – 2020. godine. 
6. Prijedlog Odluke o suglasnosti za provedbu ulaganja u projekt „UnapreĎenje 

sustava obrade korisnog otpada“. 
 
Članovi Odbora za komunalno gospodarstvo JEDNOGLASNO prihvaćaju tako 
predložen dnevni red. 
 
Prelazi se na rad po utvrĎenom dnevnom redu. 
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TOČKA 1. 

 
Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Programa graĎenja komunalne infrastrukture 
za 2019. godinu sa obrazloženjem, članovi Odbora dobili su uz poziv na sjednicu. 
 
Željko Poredoš je podnio uvodno obrazloženje te podnio sljedeći prijedlog amandmana: 
 
U odnosu na predloženi prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama predlaže se 
promjena koja se odnosi na:  
 

- Korisnik 00201 Komunalna djelatnost u Programu 1008K100120 Sanacija 
prometnica po izgradnji kanalizacije aglomeracije Donja Dubrava planirani 
rashod od 100.000,00 kuna smanjuje se za 50.000,00 kuna 

 
Rasprave nije bilo.  
 

Odbor JEDNOGLASNO daje 
POZITIVNO MIŠLJENJE 

na prijedlog izmjene Odluke o izmjenama i dopunama Programa graĎenja 
komunalne infrastrukture za 2019. godinu 

 
 

 
Odbor JEDNOGLASNO daje 

POZITIVNO MIŠLJENJE 
na cjelokupni prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Programa graĎenja 

komunalne infrastrukture za 2019. godinu. 
 
 
 

TOČKA 2. 
 
Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Programa održavanja komunalne 
infrastrukture za 2019. godinu sa obrazloženjem, članovi Odbora dobili su uz poziv na 
sjednicu. 
 
Željko Poredoš je podnio uvodno obrazloženje. 
 
U raspravi je sudjelovao Đuro Ujlaki.  
 
 

Odbor JEDNOGLASNO daje 
POZITIVNO MIŠLJENJE 

na prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Programa održavanja komunalne 
infrastrukture za 2019. godinu. 
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TOČKA 3. 
 
Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o porezima Grada Preloga sa obrazloženjem, članovi 
Odbora dobili su uz poziv na sjednicu. 
 
Miljenka Radović je podnijela uvodno obrazloženje. 
 
Rasprave nije bilo.  
 
 

Odbor JEDNOGLASNO daje 
POZITIVNO MIŠLJENJE 

na prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o porezima Grada Preloga. 
 
 
 

TOČKA 4. 
 
Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o komunalnom doprinosu sa 
obrazloženjem, članovi Odbora dobili su uz poziv na sjednicu. 
 
Miljenka Radović je podnijela uvodno obrazloženje. 
 
Rasprave nije bilo.  
 
 

Odbor JEDNOGLASNO daje 
POZITIVNO MIŠLJENJE 

na prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o komunalnom doprinosu. 
 
 

TOČKA 5. 
 
Prijedlog Dopune Plana gospodarenja otpadom Grada Preloga za razdoblje 2017. – 
2020. godine sa obrazloženjem, članovi Odbora dobili su uz poziv na sjednicu. 
 
Miljenka Radović je podnijela uvodno obrazloženje. 
 
U raspravi je sudjelovao Đuro Ujlaki.  
 

Odbor JEDNOGLASNO daje 
POZITIVNO MIŠLJENJE 
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na prijedlog Dopune Plana gospodarenja otpadom Grada Preloga za razdoblje 
2017. – 2020. godine. 

 
 

TOČKA 6. 
 
Prijedlog Odluke o suglasnosti za provedbu ulaganja u projekt „UnapreĎenje sustava 
obrade korisnog otpada“ sa obrazloženjem, članovi Odbora dobili su uz poziv na 
sjednicu. 
 
Miljenka Radović je podnijela uvodno obrazloženje. 
 
Rasprave nije bilo.  
 
 

Odbor JEDNOGLASNO daje 
POZITIVNO MIŠLJENJE 

na prijedlog Odluke o suglasnosti za provedbu ulaganja u projekt „UnapreĎenje 
sustava obrade korisnog otpada. 

 
 
 
 
Dovršeno u 19,30 sati.       
 
 
                                                                                      Predsjednik: 
                                                                          

                        Josip Hižman, v.r. 
 
 

 
 


